

Referat fra gildeledelsesmøde 27.6.2011 hos Ole C. (Dorte, Ole J, Lone og Ole C)

1. Nyt om hjemmesiden.
Dorte og Susanne mødes snarest og gennembruddet er på vej.
2. LGT 2011.
Snak om reglerne for betaling for deltagelse. Vedtagelsen fra gilderådet 6.4.2009 sendes til Lone.
3. Nye bluser / trøjer.
Ole J undersøger priser osv. Forslag om polo shirt også.
Ole C laver spørgeundersøgelse om gildets ønsker.
4. Birthe Vraa.
Dorte aftaler samtale i august med henblik på snarlig optagelse.
5. Økonomi.
Lone har overtaget konti i Danske Bank, men Arbejdernes Landsbank udestår endnu.
6. Nytårgildehal 14. januar 2012.
Ole og Dorte har undersøgt forskellige muligheder.
Virum Hallen skal der arbejdes videre med. Maden skal købes udefra. Ole J giver Klaus fra hallen besked om at vi er interesseret i at reservere lokalet.
7. Nye arrangementer.
Ole J foreslår gildet undersøger muligheden af at arrangere en "Kgs Lyngby March". Det findes i Slagelse og Nordjylland, med deltagelse af lokale gilder.
God ide som vi vil tage op på næste gilderåd til oktober

Sæsonstart 18.8. Dorte sender invitation ud.

Ole C.